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Beantwoording van schriftelijke vragen gesteld 

door de raadsleden 

Besproken in vergadering B&W d.d. 6 juli 2016 

A. Ingediende schriftelijke vragen Kadernota 

 

Vragen/opmerkingen m.b.t. de Kadernota 2017 door GBK 

Programma Dienstverlening en Bestuur 

Dienstverlening en bestuur. 

Blz. 6: Koggenland zit in de top van MKB vriendelijkste gemeente. Waarom wordt er geen ambitie 

uitgesproken om binnen de top 10 te eindigen?  

Antwoord:  

HWデ ｪ;;デ ｴｷWヴ ﾗﾏ WWﾐ ｪﾉﾗH;ﾉW けゲデｷヮ ﾗヮ SW ｴﾗヴｷ┣ﾗﾐげ ┣ﾗ;ﾉゲ ﾗヮｪWﾐﾗﾏWﾐ ｷﾐ ｴWデ Iﾗalitieprogramma. 

                                                

De waardering van de dienstverlening willen we verhogen van 7.9 naar 8.0. Was dit niet al een 

doelstelling voor 2015? En wat moeten we doen om een 8.5 te ambiëren? 

Antwoord: 

Verhoging van de dienstverlening was een doelstelling voor deze collegeperiode (tot 2018). Het 

onderzoek naar onze dienstverlening dient aan te tonen welk cijfer we op dit moment krijgen van 

onze inwoners en dient input te geven verdere verbetering.  

Bedrijfsvoering. 

Blz. 7: Generatiepact. Wat houdt dit begrip in en hoe staat dit in verband met de 50.000? 

Antwoord: 

Het generatiepact is één van de afspraken tussen werkgevers en werknemers. In de CAO is dit 
opgenomen als een kan-bepaling. Dit betekent dat gemeenten vrij zijn om zelf een generatiepact 
op te stellen dat past bij de organisatie, het personeelsbestand en de budgettaire ruimte. Het 
generatiepact is onderdeel van ons beleid gericht op vitaliteit, duurzame inzetbaarheid en waar 
mogelijk verjonging van ons personeelsbestand. De basis van een generatiepact is dat een 
medewerker minder gaat werken, waarbij de gemeente een deel van de uren die deze mensen 
inleveren compenseert. Het andere deel is voor hun eigen rekening. Voor een voor ons nog nader 
uit te werken passend generatiepact is een bedrag van € 50.000,- opgenomen.  
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Voortzetting inkoop- en aanbesteding. Wat willen we bereiken….? 

Antwoord: 

We hebben een samenwerking met gemeente Medemblik op het gebied van inkoop- een 

aanbesteding. Hiervoor heeft u een krediet beschikbaar gesteld. De samenwerkingsovereenkomst 

eindigt half 2017 (tevens einde krediet). We dienen dan ook begin 2017 een besluit te nemen over 

voortzetting van de samenwerking met gemeente Medemblik.  

Met de samenwerking willen we de volgende punten bereiken: 

1. Doelmatig en rechtmatig inkopen, zodat gemeenschapsgelden op verantwoorde en 

controleerbare wijze worden aangewend en besteed. 

2. Een integere, betrouwbare, zakelijke en professionele inkoper en opdrachtgever zijn. 

3. In principe inkopen tegen een optimale (integrale) prijs-kwaliteitverhouding. 

4. Administratieve lastenverlichting bewerkstelligen voor onszelf en voor ondernemers. 

 
Algemeen bestuur 

Blz. 9 Kleine kernen beleid. Voor 2016 is er een bedrag gereserveerd van 25.000, voor 2017: 1 

mln, echter wordt er niets begroot in het meerjarenoverzicht. Is het miljoen voor 2017 niet te 

splitsen in 2 jaar? 

Antwoord: 

 In de raadsvergadering van 20 juni jl. heeft uw raad met het aannemen van het amendement een 

bedrag van € 1 miljoen vanuit de Algemene Reserve onttrokken en ten gunste van een nieuwe 

reserve “ Initiatieven bevordering vitaal platteland” gebracht. Het bedrag is voor meerdere jaren 

beschikbaar en onttrekkingen worden jaarlijks gedekt uit deze nieuwe reserve. Door ons is 

aangegeven dat een werkbudget wenselijk is om de kosten van de organisatie van de 

dorpsgesprekken te betalen. Het betreft een bedrag van € 25.000,-. Deze kosten worden  nu 

jaarlijks ingaande 2016 ten laste van de reserve “Initiatieven  bevordering vitaal platteland” 
gebracht. Voorstellen tot concrete invulling van de initiatieven in onze kernen worden voorgelegd 

aan uw raad. 

 

 

Blz. 10 Openbare Orde en Veiligheid.                                                                                       

Mis hierbij de aanpak van de overlast  en het gekoppelde budget hiervoor, ondanks dat het een 

integrale aanpak is?                                                                                                               

Hoe is het gebruik van drone’s in onze gemeente geregeld en de daarbij behorende veiligheid en 

preventie geborgd? 

Antwoord: 

Overlast pakken we binnen Koggenland integraal op. Meldingen komen bij het cluster Integrale 

veiligheid binnen en de aanpak wordt met onze partners (politie, jongerenwerk, zorgteam, 

woningcorporaties, etc.) afgestemd. De voortgang volgen we in het tweewekelijks overleg tussen 

integrale veiligheid, zorgteam en politie. Budget voor dit project is verwerkt op pagina 11 van de 

Kadernota 2017. 

Drones: Drones zijn inderdaad steeds vaker te zien in het luchtruim. Om het vliegen met drones 

voor iedereen veilig te laten verlopen zijn er regels. Een belangrijke regel is dat met een drone niet 

boven groepen mensen of aaneengesloten bebouwing, (spoor)wegen of andere bouwwerken mag 

worden gevlogen. Ook mag dit niet hoger dan 120 meter boven de grond. Ook is het verboden om 

in de buurt van luchthavens of andere no fly zones komen. Filmen en fotograferen met een drone 
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mag, mits de privacy van anderen wordt gerespecteerd. Handhaving van de regels voor het vliegen 

met drones ligt bij de politie. Voor het niet naleven van de regels kan een boete worden gegeven 

en kan de drone in beslag worden genomen. De gemeente Koggenland houdt zich aan de regels 

zoals opgenomen in de Luchtvaartwet. 

Voor het beroepsmatig vliegen met drones, bijvoorbeeld om in opdracht foto’s te maken of om 
inspecties te doen heb je een certificaat nodig. Meer informatie daarover is te vinden op 

rijksoverheid.nl/drones. 

 

Blz. 11: overzicht programma nieuw beleid/investeringen.                                                           

De loonkosten voor de afdeling Welzijn en Zorg wordt met 426.600 uitgebreid, hoeveel Fte’s zijn 

dit? En behoort dit wel in dit programmaoverzicht? 

Antwoord: 

De uitbreiding van bestaande functies en de invulling van de vacatures op de afdeling Welzijn & 

Zorg leiden tot een structurele verhoging van de loonkosten van in totaal € 426.600, -. Deze 

loonkosten worden grotendeels opgevangen door onder meer het vervallen van de subsidie aan 

Samis( Stichting Algemeen Maatschappelijk Werk Hoorn) voor een bedrag van € 285.360, -. De 

subsidie kan komen te vervallen door overname van een drietal personeelsleden. Voor het 

resterende bedrag moet binnen de begroting 2017 en volgende jaren de loonsom worden verhoogd 

met € 141.240, -. Dit bedrag past binnen de beschikbare loonsom. In totaal betreft het een 

uitbreiding van de formatie van de afdeling Welzijn & Zorg met 6,92 fte.  

Het betreft een verhoging van loonkosten. Loonkosten vallen binnen het programma 

Dienstverlening & Bestuur. In verband hiermee behoort dit dan ook thuis in dit 

programmaoverzicht. 

 

Op welke wijze kan je opbouw per beleidsveld onderdeel inzien. Voor bepaalde onderdelen vergroot 

dit het inzicht. Bijv. Bestuur. Wat zij de kosten voor de gemeenteraad, griffie, budget 

opleidingskosten. Waar zitten de rekenkamerkosten.  

Antwoord;  

De afspraak met uw raad is dat u op hoofdlijnen stuurt en controleert. De raad stelt de kaders in 

de programmabegroting vast en controleert aan de hand van de programmarekening. Indien u het 

wenselijk acht om de beschikking te hebben over meer detail-informatie is deze opvraagbaar bij de 

afdeling financien 
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Programma Welzijn en Zorg 

Welzijn en zorg 

Blz. 17:Beleidsveld jeugd 0-23 jaar                                                                                        

Hier wordt de integrale aanpak aangekaart, betreffende de zorg juist, maar niet met het OOV 

component. Is dit budget aan te geven met een budget?  

Antwoord: 

Het gaat hier wel degelijk om een integrale aanpak, waarbij OOV, Zorgteam Koggenland, 

Jongerenwerk, Politie, Welzijn & Zorg samen werken op basis van het Plan van Aanpak Jeugd Op 

Straat. Hier heeft uw raad een krediet voor beschikbaar gesteld van € 125.000 

Het Plan van Aanpak heeft een doorlooptijd van 18 maanden en duurt tot zomer 2017. Omdat het 

eerste kwartaal al positieve resultaten laat zien, is nu rekening gehouden met het voortzetten van 

een succesvolle aanpak. In september/oktober willen wij nader informeren over de resultaten.  

 

Harmonisering Wet Oké m.b.t. peuterspeelzalen en kinderopvang.                                              

Hoe is de status hiervan en heeft de kerntakendiscussieopdracht gebracht wat ervan werd 

verwacht? 

Antwoord: 

Op dit moment wordt de harmonisatie Peuterspeelzalen en Kinderopvang zorgvuldig voorbereid in 

samenwerking met de alle voorschoolse voorzieningen. Met ingang van 1 januari 2017 zal het 

Peuterspeelzaalwerk onder de nieuwe wet Kinderopvang vallen. Dit betekent dat alle voorschoolse 

voorzieningen aan dezelfde kwaliteitseisen moeten voldoen en er dus geen onderscheid meer is 

tussen al de voorschoolse voorzieningen.  

De effecten van de kerntakendiscussie zijn dit jaar deels al merkbaar voor het 

Peuterspeelzaalwerk, door een verlaging van de subsidie. Vanaf 2017 komt de directe 

subsidierelatie met het Peuterspeelzaalwerk te vervallen in verband met de harmonisatie en is er 

sprake van een andere financieringssystematiek vanuit het Rijk.  

 

Blz. 20: Bibliotheek.                                                                                                                

Wat is de visie van de Bieb nieuwe stijl m.b.t. digitalisering en mogelijke bestel/ophaalpunten? 

Antwoord: 

Bibliotheek nieuwe stijl blijft inzetten op digitalisering. Aan de cijfers valt goed te zien dat het 

online reserveren nog steeds toeneemt. Het aantal diensten wat digitaal afneembaar is, neemt ook 

nog steeds toe (bijv. digitaal te laat boete betalen). Voor wat betreft de afhaalpunten: op dit 

moment is dat bij iedere vestiging mogelijk, ongeacht waar men lid is. In West-Friesland gaat het 

om 8 vestigingen in totaal.  
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Blz. 23; toelichting cijfers onderwijshuisvesting.                                                                      

Wederom wordt hier de sloop genoemd, wat echter aan de grondexploitatie van het vervolg project 

gekoppeld dient te worden.                                                                                                      

In het overzicht mis ik de bijdrage die de besturen SKO/Allure hebben toegezegd, welke komt uit 

de decentralisatie bijdrage voor het onderhoud?                                                                          

Zijn de bedragen m.b.t. de nieuwbouw nu juist geformuleerd en niet volgens het Pentagro rapport? 

Antwoord: 

Het zal u duidelijk zijn het voorstel nog nader dient te worden uitgewerkt. . Er zijn nog geen 

plannen voor de vrijkomende locatie. De sloopkosten van de school worden ten laste van Algemene 

Reserve gebracht. We zijn hierbij gehouden aan de regels van het Besluit Begroting en 

Verantwoording(BBV). Bij de berekeningen is uitgegaan van het uitgebrachte rapport. Bij de 

verdere uitwerking wordt uitgegaan van de boekwaarde per 1 januari 2016 en een actueel 

rentepercentage van 2. Bij verdere uitwerking wordt ook rekening gehouden met een 

eventuele bijdrage die de besturen SKO/Allure hebben toegezegd. 

 

Programma Wonen en ondernemen 

Wonen en ondernemen 

Doelstelling en missie worden in 1 zin genoemd. Is in essentie toch verschillend? 

Antwoord: 

Deze termen worden in de hele kadernota gebruikt. Voor doel en missie zijn diverse definities 

bekend. Ze liggen in elkaars verlengde maar de kern is inderdaad anders. Zoals hier gebruikt past 

‘missie’ feitelijk beter en zou ‘doelstelling’ kunnen worden geschrapt. 

 

Blz. 26; verbod op chemische onkruidbestrijding.                                                                      

Met de nieuwe wet m.b.t. de chemische middelen, lijkt het beeldkwaliteit van de leefomgeving 

(buiten enkele delen van de gemeente) behoorlijk te verslechteren. Wat voor bijstelling dan wel 

verhoging van het budget is er nodig om dit te beheersen? 

Antwoord: 

Zoals in de kadernota 2017 aangegeven willen we de gewijzigde aanpak na het groeiseizoen 2016 

evalueren om te zien of de beeldkwaliteit inderdaad verslechtert, in welke mate en in hoeverre dit 

een aanpassing vraagt. Dan kan ook een reële inschatting worden gemaakt van de daarmee 

gepaard gaande kosten. 

 

Duurzaamheid en Milieu zijn wel erg mager omschreven. Mis de relatie naar het 

uitvoeringsprogramma Duurzaamheid Klimaatbeleid Koggenland 2009-2020 (21-03-2010) 

Antwoord: 

Er is voor gekozen om de Kadernota kort en beknopt te houden. Met voortzetting van het 

bestaande beleid wordt inderdaad het bestaande Klimaatbeleid bedoeld. 
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Blz. 27: projecten 2017                                                                                                           

Met het nieuwe beleid van de provincie m.b.t. zonneweides te koppelen aan verstedelijkte 

gebieden, plannen maken voor het benutten van gebieden als Tuinderweide en Koelemeij?   

Antwoord: 

We onderzoeken op dit moment de mogelijkheden voor Berkhout en Tuindersweijde. Als deze 

succesvol van de grond komen, zijn ook andere locaties het onderzoeken waard.  

 

Wonen en ondernemen 

Blz. 33: baten en lasten overzicht meerjaren.                                                                         

Klopt het en zo ja: wat is de reden om de baten en lasten van het grondbedrijf budgetneutraal te 

laten lopen? 

Antwoord 

De baten en lasten van de grondexploitaties moeten op grond van het Besluit Begroting en 

Verantwoording worden opgenomen in de begroting en jaarrekening. Na afsluiting van het boekjaar 

wordt het saldo van de baten en lasten geactiveerd en opgenomen op de balans. Daardoor geven 

de exploitaties geen saldo in de jaarrekening. Pas als de exploitatie is afgerond en afgesloten wordt 

het saldo van de baten en lasten toegevoegd dan wel onttrokken uit de reserve grondbedrijf. 

De lasten en baten van de overige gronden, gronden algemeen en van Polderweijde worden wel 

verantwoord in de jaarrekening. Dit zijn geen lopende exploitaties. 

 

Blz. 33:  6 pilot woningen                                                                                                           

Binnen het woningbedrijf is de renovatie van huurwoningen geslaagd, voornemens is dit om 

opnieuw 6 woningen te renoveren, echter wordt er niet aangegeven in welk jaar dit gebeurd?  

 

Antwoord: 

Het voornemen is om dit jaarlijks te doen. 

 

 

Rianka te Winkel:  

Programma Wonen en ondernemen 

 

Blz. 27 : Bestemmingsplannen: valt onder veegplan landelijk gebied ook het oude bestemmingsplan 

Hensbroek/Obdam 2006? Zo niet, wanneer wordt deze wel aangepast? 

 

Antwoord: 

Het bestemmingsplan Obdam/Hensbroek 2006 valt onder het nieuwe bestemmingsplan Dorpskernen 

waar op dit moment aan wordt gewerkt. 
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Nico Bijman 

Programma Wonen en ondernemen 

Kadernotie blz. 31: 

Kopje Omgevingswet dan het 2
e
 aandachtspunt . Vraag; Graag toelichting, verduidelijking over wat er 

met dit punt wordt bedoeld. 

Antwoord: 

Hier wordt bedoeld dat de nieuwe wet meer ruimte lijkt te bieden voor maatwerk, minder en soepeler 

regels. De uitdaging wordt om deze ruimte te benutten, maar te voorkomen dat dit bijvoorbeeld tot 

teveel hinder voor omwonenden of een te grote aantasting van natuur en landschap leidt. 

 

 

 

Frank Schuitemaker en Eveline Rutten 

Kadernota 2017 

Programma Dienstverlening en Bestuur 

pag.3:wat is voor Koggenland hoogwaardig? En waarom staat het budgettaire kader niet expliciet 

vermeld?  

 

Antwoord: 

 

Onder hoogwaardig verstaan we minimaal het voldoen aan eisen gesteld in diverse audits. Daarbij 

zorgen dat gegevens actueel en op het juiste moment beschikbaar zijn ten behoeve van onze 

werkprocessen.  Hier geven we invulling aan via het informatieplan waarvoor budget staat 

opgenomen op pagina 11.  

 

 

pagina 6:  eerste bullet. Wat is de huidige positie, wat is "in de top"  

 

Antwoord 

Bij de vorige MKB meting, scoorde Koggenland een 18
de

 plaats(2013)  binnen Noord-Holland. De 

ambitie is deze positie te verbeteren. 
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Pagina 6: Vanwaar de schijnexactheid van verhoging met 0,1? 

Antwoord  

Verhoging van de dienstverlening was een doelstelling voor deze collegeperiode (tot 2018). Het 

onderzoek naar onze dienstverlening dient aan te tonen welk cijfer we op dit moment krijgen van 

onze inwoners en dient input te geven verdere verbetering.  

 

 

Pag. 9: Betekent dit dat het kleine kernen beleid dus dit jaar wordt behandeld en gemaakt? En wordt 

dat zelf gemaakt of slim overgenomen? 

 

Antwoord: 

 

De dorpsgesprekken, die momenteel door ons college worden gevoerd moeten leiden tot een beleid 

kleine kernen. Vooruitlopende op het nog vast te stellen beleid heeft uw raad door het aannemen van 

ｴWデ ;ﾏWﾐSWﾏWﾐデ ﾗヮ ヲヰ ﾃ┌ﾐｷ ﾃﾉく WWﾐ HWSヴ;ｪ ┗;ﾐ オ ヱ ﾏｷﾉﾃﾗWﾐ ｪWSﾗデWWヴS ｷﾐ SW ﾐｷW┌┘ ｷﾐｪWゲtelde reserve 

さIﾐｷデｷ;デｷW┗Wﾐ HW┗ﾗヴSWヴｷﾐｪ Vｷデ;;ﾉ ヮﾉ;デデWﾉ;ﾐSざ 

 

 
Programma Welzijn en Zorg 

 

pagina 14:  notitie. Waarom zoveel mitsen en maren? Kan de stip niet wat kernachtiger? 

 

 Antwoord: 

 

De geformuleerde stip op de horizon is een visie die de brede en verschillende doelgroepen, 

doelstellingen en uitgangspunten in zich heeft.  

 

 

 

 

Pag. 15: wat gaat mijn bejaarde buurvrouw merken van het 'verder voortzetten van 

transformeren!'?  Vanwaar deze abstracte formulering? 

 

Antwoord: 

 

De inwoners gaan merken dat bepaalde producten en diensten veranderen in vernieuwde innovatieve 

producten/diensten. We zetten in op een betere koppeling tussen formele en informele zorg met extra 

aandacht voor mantelzorg en respijtzorg. 

 

Een voorbeeld van een nieuw innovatief product is PIO, (Praktische Individuele Ondersteuning). Dit is 

een combinatie van Huishoudelijke Hulp en begeleiding. 

Een voorbeeld van een betere koppeling tussen formele en informele zorg is dat de informele zorg nu 

altijd betrokken wordt bij het opstellen van een Gezinsplan en actiever wordt ingezet. 
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pagina 16:  1e alinea 

Niet alleen budget, ook kwaliteit vinden wij belangrijk. Graag een toelichting op de wijze waarop hier 

invulling gegeven gaat worden. Welke budgetten gaan naar de 0e en 1e lijn? 

 

Antwoord: 

 

Voor een stukje toelichting over de kwaliteit en wijze van invulling verwijzen wij graag naar de 

kwartaalrapportages, waar zowel kwantitatieve als kwalitatieve informatie staat vermeld. 

 

Het grootste deel van de rijksbudgetten gaat naar de tweedelijnszorg, die door ons is ingekocht. Bij de 

さN┌ﾉSW-ﾉｷﾃﾐざ ｪ;;デ het met name om vrijwilligers en mantelzorgers waar een apart budget voor is. 

Eerste lijnszorg wordt door het Zorgteam Koggenland geleverd. Er zijn geen aparte budgetten. 

 

 
Programma Wonen en ondernemen 

 

Pag. 27: wanneer kunnen we gaan anticiperen op de gevolgen van de omgevingswet? Denk aan 

budgetten, deskundigheden binnen de organisatie etc. 

 

Antwoord: 

 

voor een deel anticiperen we al op de gevolgen. Bijvoorbeeld door ruimtelijke ordening, bouwen, 

milieu, APV en openbare ruimte binnen één gemeentelijke afdeling te organiseren. En ook door de 

bestemmingsplannen te moderniseren en actualiseren. 

Recent zijn de concept-AMVB げゲ met uitwerkingsregels die bij de Omgevingswet horen bekend 

gemaakt. De komende periode wordt daarmee duidelijker welke gevolgen de wet werkelijk heeft. 

Binnen de gemeente en in regionaal verband worden deze gevolgen in beeld gebracht.  

 

 

 

pagina 28:  notitie. Meer kosten door RUD ; waarom? 

Antwoord: 

De afgelopen periode zijn drie ervaren milieumedewerkers met pensioen gegaan en is ½ fte ingezet 

voor BOA controles. Hiervoor in de plaats is voor een bedrag van circa 1 fte een overeenkomst 

gesloten met de RUD om de wetデWﾉｷﾃﾆ ┗WヴヮﾉｷIｴデW けH;ゲｷゲﾏｷﾉｷW┌デ;ﾆWﾐげ ┗ﾗﾗヴ WWﾐ ヮWヴｷﾗSW ┗;ﾐ ヵ ﾃ;;ヴ ┌ｷデ デW 
voeren.  De RUD heeft ambtelijk aangekondigd dat de uitvoering van de basismilieutaken meer uren 

vergt.  In september/oktober verwachten wij hierover meer duidelijkheid.  

 

pagina 29:  Kaders woningbedrijf. Wanneer kunnen wij het toegezegde strategisch document 

woningbedrijf verwachten 

Antwoord: 

Het voornemen is om het toegezegde strategisch document in de raad van september te laten 

behandelen. 
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pagina 31:  Duurzaamheid. punten 2 en 3 lijken met elkaar in tegenspraak. Graag een toelichting 

Antwoord: 

De ambitie is om het bestaande Duurzaamheidsbeleid voort te zetten.  
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B. Ingediende schriftelijk vragen Zomernotitie 

Vragen/opmerkingen zomernotitie 2016  door GBK 

 

Programma dienstverlening en bestuur 

- Nog steeds is onduidelijk wat er met het VPB (vennootschapsbelasting) gebeurd. Wanneer 

zijn hier de gevolgen te verwachten? 

Antwoord:  

Het is inderdaad nog steeds onduidelijk wat de exacte gevolgen zijn van de invoering van 

vennootschapsbelasting voor overheidsondernemingen. Op landelijk niveau ( Vereniging van 

grondbedrijven, Vereniging van Gemeenten)worden er nog (steeds) discussies gevoerd over met 

de grondexploitaties (openingsbalans) en de gemeentelijke woningbedrijven (normaal 

vermogensbeheer?). De verwachting is dat pas in het najaar van 2016 hier meer duidelijkheid 

overkomt 

 

Blz. 7; De verzekering van het eigen risicodragerschap WGA liep op 1-1-2016 af, de nieuwe 

verzekering is door omstandigheden 17.000 duurder. Is er ondanks de instroom groter is, 

meerdere offertes aangevraagd, of ligt dit bij 1 aanbieder?  

Antwoord:   

Vanwege de instroom in de WGA in voorgaande jaren is de WGA-premie gestegen. Het onderzoek 

naar de WGA verzekering wordt uitgevoerd door een extern bureau. Hierbij worden meerdere offertes 

opgevraagd. In dit geval zijn er vier offertes ontvangen.  

  

Programma Welzijn en Zorg 

Blz. 9; jeugdoverlast: wat is hierbij het OOV component uitgedrukt in budget? 

Antwoord:   

Zoals bij de beantwoording van de vraag bij de kadernota is gegeven, gaat het hier wel degelijk om 

een integrale aanpak, waarbij OOV, Zorgteam Koggenland, Jongerenwerk, Politie, Welzijn & Zorg 

samen werken op basis van het Plan van Aanpak Jeugd Op Straat. Hier heeft uw raad een krediet 

voor beschikbaar gesteld van € 125.000, -. 

Het Plan van Aanpak heeft een doorlooptijd van 18 maanden en duurt tot zomer 2017. Omdat het 

eerste kwartaal al positieve resultaten laat zien, is nu rekening gehouden met het voortzetten van 

een succesvolle aanpak. In september/oktober willen wij nader informeren over de resultaten.  

 

Blz. 13;  participatiewet:  aandacht hierbij: alle duimen omlaag!!!!!!!!! 

Antwoord: 

Uiteraard heeft WerkSaam Westfriesland de volle aandacht. Uw raad heeft in juni jl. door middel 

van uw zienswijze richting gegeven aan het bestuur van WerkSaam Westfriesland. 
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Blz. 14; verschuiving professionele hulp van 10%;  Moeten we hierbij niet waken op mogelijk 

hogere kosten door een verkeerde besparingsopdracht? 

Antwoord: 

Per casus wordt onderzocht en beoordeeld welke zorg nodig is, hierbij staat de juiste kwaliteit altijd 

voorop!. Indien het Zorgteam op tijd wordt ingeschakeld is het mogelijk om dure gespecialiseerde 

zorg te voorkomen. Met deze aanpak verwachten we daadwerkelijk eerder te worden ingeschakeld. 

 

 

Programma Wonen en Ondernemen 

Blz. 19; huisvesting vergunninghouders: dit jaar nog 28 te gaan, redden we dit? 

Antwoord: 

Op basis van het aantal mutaties (huuropzeggingen) en de ervaringen eerder is de inschatting dat 

huisvesting van dit aantal personen haalbaar is.   

 

 

Blz. 20 onderhoud wegen. Tekst stopt bij en de….. 

 

Antwoord: 

Hier hoort te staan: さぐ W┝デヴ; H┌SｪWデ HWデヴWaaWﾐSW ｴWデ ﾗﾐSWヴｴﾗ┌S ┗;ﾐ ﾗﾐ┣W ┘WｪWﾐ ┗ﾗﾗヴ ヲヰヱヶ Wﾐ SW 
S;;ヴﾗヮ┗ﾗﾉｪWﾐSW ﾃ;ヴWﾐざく 

 

 

Rianka te Winkel:  

Zomernotitie: 

Programma dienstverlening en bestuur.  

Beleidsveld algemeen bestuur. 
Blz. 5, kostenontwikkeling DeSom: In de toelichting staat dat multifunctionals niet meer in de 
standaard faciliteiten vallen, deze nemen wij niet af en worden in mindering gebracht op de 

bijdrage. Waarom moet de opgenomen bijdrage in de begroting dan worden verhoogd?  

 

Antwoord: 

 
Het blijkt dat de kosten voor multifunctionals niet in de bijdrage zaten, waardoor wij dit bedrag nu 

moeten bijramen.  
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Blz. 7, eigenrisicodragerschap WGA: in de toelichting staat dat met de nieuwe verzekering de 

financiële risico's zijn ondervangen. Was dat met de oude verzekering niet zo? Indien niet, hoe 

verhoudt zich dan nu de hogere premie tot de financiële risico's uit de oude verzekering? 

 

Antwoord: 

 
Uit onderzoek verricht door een extern bureau  blijkt dat het eigenrisicodragerschap een voordeel 

heeft opgeleverd ten opzichte van de premie in het publieke bestel.  

De WGA-premie is gestegen als gevolg van instroom in de voorgaande jaren. Met de stijging van 

de premie met ingang van 1 januari 2016 zijn de financiële risico’s net als de voorgaande jaren 
ondervangen.   

 

 

Blz.11, punt 2, loonkosten: Onder loonkosten wordt een bedrag van 238.101 genoemd als structurele 

last. Ik zie hier niet de reservering van 252.000 voor de IKB tussen staan. (blz. 5) Waarom is deze niet 

als incidentele last opgenomen? 

 

Antwoord:  

 

De begrote, eenmalige last van de invoering van de IKB(individueel keuzebudget) is niet in de 

zomernotitie 2016opgenomen. Het een eenmalige last  die in de jaarrekening 2016 wordt 

verantwoord .  

 

 

 

 

Programma Wonen en Ondernemen 

Blz. 20, beleidsveld openbare ruimte. De tekst is niet volledig, de laatste zin wordt halverwege 

afgebroken. Is er al een indicatie van de grootte van het te vragen budget?  

 

Antwoord: 

 

HｷWヴ ｴﾗﾗヴデ デW ゲデ;;ﾐぎ さぐ W┝デヴ; H┌SｪWデ HWデヴWaaWﾐSW ｴWデ ﾗﾐSWヴｴﾗ┌S ┗;ﾐ ﾗﾐ┣W ┘WｪWﾐ ┗ﾗﾗヴ ヲヰヱヶ Wﾐ SW 
S;;ヴﾗヮ┗ﾗﾉｪWﾐSW ﾃ;ヴWﾐざく  

Het aannemen van het amendement van 20 juni jl. tot teruggaaf van een deel van het 

rekeningresultaat 2015 aan de inwoners heeft  gevolgen voor het door uw raad vastgestelde 

kwaliteitsniveau van de wegen.  

 

 

Financiën 

Blz. 23, totaal overzicht programma's: Bij dienstverlening en bestuur wijkt het bedrag van de lasten in 

de bijgestelde begroting af van die in het overzicht op blz. 10. 40.977.828 t.o.v. 41.006.578.  

 
Antwoord: 
 
Door u is terecht geconstateerd dat de bedragen niet aan elkaar gelijk. Het juiste bedrag is € 
40.977.828, - zowel op blz. 10 als blz. 23. De aanpassing heeft geen gevolgen voor het 
gepresenteerde saldo in de zomernotitie. 
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Nico Bijman 

Programma dienstverlening en bestuur.  

Zomernotie op blz.7:  

Iﾐaﾗヴﾏ;デｷWﾏ;ﾐ;ｪWﾏWﾐデが CﾗﾐゲWケ┌WﾐデｷWゲが ﾗﾐSWヴ WWヴゲデW HﾗﾉﾉWデﾃW SW ﾗヮﾏWヴﾆｷﾐｪ さE┝デヴ; デ;ﾆWﾐ ﾏWデ 
ﾏｷﾐSWヴ ｪWﾉSざ S;ﾐ Hｷﾃ デﾗWﾉｷIｴデｷﾐｪ SW ┗Wヴﾆﾉ;ヴWﾐSW デWﾆゲデく Oﾐ┣W ┗ヴ;;ｪ ｷゲぎ ｪヴ;;ｪ ﾏWWヴ Wﾐ S┌ｷSWﾉｷﾃﾆWヴ 
toelichting wat hier mee bedoeld wordt. 

Antwoord: 

Vanuit het Rijk worden  steeds meer eisen gesteld aan de informatievoorziening, privacy en 

automatisering, terwijl het aantal taken toeneemt ( de decentralisaties). De gegevensuitwisseling 

sector Werk en Inkomen(Suwi-net) stelt hogere eisen, extra taken waar niet direct extra geld voor 

beschikbaar wordt gesteld. 

 

Sjaak Vlaar 

Programma dienstverlening en bestuur.  

Zomernotitie, blz. 7: Bij de consequenties, bullit 1: extra taken met minder geld.  Strookt dit wel met 

de toelichting inde laatste alinea, voor wat betreft de dekking.?? Kan het zijn dat er extra taken zijn 

voor het zelfde geld!!! 

Antwoord: 

Extra taken met minder geld heeft betrekking op bijv. de decentralisaties. Meer taken voor 

gemeenten en de opdracht om dat met minder geld te regelen. De laatste alinea van de toelichting 

heeft puur betrekking op de dekking van deze vacature.  

 

 

Frank Schuitemaker en Eveline Rutten 

Programma dienstverlening en bestuur.  

Zomernotitie 

Algemeen:  

Voor de meeste items loopt het conform de planning of boven verwachting. Dat is goed nieuws maar 

is de lat misschien laag gelegd? Als er sprake is van 'minder dan verwacht' gaat het bijna steeds om 

financiën en/ of planning. Hoe duidt het college dit? 

Antwoord: 

Tijdens de raadsvergadering van 11 juli a.s. gaan wij graag met u over dit onderwerp in debat. 

pagina 3:  organisatie dorpsgesprekken 

Waarom niet t.l.v. de nieuwe reserve dorpsgesprekken? 
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Antwoord: 

 
Het budget van € 25.000, - opgenomen in de zomernotitie was bestemd voor de organisatie van de 
dorpsgesprekken. De input uit de dorpsgesprekken moet leiden tot een beleid voor de kleine 
kernen. Teneinde van het opstellen van de zomernotitie 2016 waren wij nog niet op de hoogte van 
het amendement, zoals dat de gemeenteraad op 20 juni jl. is aangenomen. Nu  uw raad in de 
vergadering van 20 juni jl. met het aannemen van het amendement een bedrag van € 1 miljoen 
vanuit de Algemene Reserve onttrokken en ten gunste van een nieuwe reserve “ Initiatieven 
bevordering vitaal platteland” heeft gebracht. Wij  willen  u voorstellen dit bedrag met het  
vaststellen van de zomernotitie ingaande 2016 ten laste van de reserve “Initiatieven  bevordering 
vitaal platteland” te brengen. Voorstellen tot concrete invulling van de initiatieven in onze kernen 
worden voorgelegd aan uw raad. 
 
 

 

 

pagina 4:  uitkering gemeentefonds 

 

Antwoord: 

 

 Bij dit onderwerp is door u geen vraag gesteld. Mogelijk dat er iets is weggevallen 

 

 

 

pagina 4: Kosten automatisering: in de voorlichtingsbijeenkomst is onlangs een stijging van de kosten 

voor aangekondigd! Waarom hier "thumbs down?"  

 

 

Antwoord: 

 
“thumbs down” vanwege een te verwachte tegenvaller.  

 

 

pagina 5:  vennootschapsbelasting 

Als hier 3 x thumbs down wordt aangegeven, nemen de risico's dan ook niet toe (dus ook thumbs 

down)  

 

Antwoord:  

 

Door het beschikbaar stellen van het budget voor de inhuur van o.a. een fiscalist verwachten de 

W┗Wﾐデ┌WﾉW aｷゲI;ﾉW ヴｷゲｷIﾗげゲ デﾗデ WWﾐ ﾏｷﾐｷﾏ┌ﾏ デW HWヮWヴﾆWﾐく 
 

 

Pagina 6, fiscale adviezen : waarom een thumb down bij de inhoud? 

 

Antwoord:  

In toenemende mate wordt de gemeente geconfronteerd met fiscale vraagstukken. De fiscale 

vraagstukken zijn dermate complex dat adviseren door fiscale experts noodzakelijk is. 
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pagina 9:  bibob 

Graag een toelichting op de toelichting, wordt bijvoorbeeld bedoeld dat de aanpassing op schema 

ligt of iets anders? 

 

Antwoord: 

 
Klopt, aanpassing van de beleidslijn staat voor dit najaar gepland, daarnaast werken we ook aan 

aanscherping van het beleid.  

 
 

Programma Welzijn en Zorg 

pagina 13:  participatiewet 

lost extra budget dit probleem op? 

 

Antwoord: 

 

Als landelijk het aantal uitkeringsgerechtigden stijgt, stijgt het rijksbudget mee. Echter, budget alleen 

lost dit niet op. Meerdere externe factoren spelen mee zoals (beschutte) werkplekken, samenwerking 

met werkgevers. 

 

 

Pagina 13 schuldhulpverlening: betekenen de vinkjes hier dat de doelstellingen dus gehaald gaan 

worden? 

 

Antwoord: 

 

Ja! De eindevaluatie volgt later dit jaar. 

 

 

Pag. 14: schoolmaatschappelijk werk: de uren zijn gelukt maar wat is de kwantitatieve doelstelling 

van de verbetering? 

 

Antwoord: 

De versterkte inzet van het schoolmaatschappelijk werk binnen het Zorgteam Koggenland is niet 

vertaald naar cijfers, immers preventie is moeilijk/niet kwantificeerbaar. Het effect is terug te vinden 

in de kwartaalrapportages Sociaal Domein en heeft ook weer een dwarsverband met het voorkomen 

van dure gespecialiseerde/tweedelijnszorg. 

 

 

Programma Wonen en Ondernemen 

 

pagina 20; renovatiepilots. Wat zijn de kwaliteitsdoelen? 

 

Antwoord:  

Uitgangspunt bij de renovaties is het realiseren van een energielabel A en voor de komende 40 jaar 

een onderhoudsarme woning 
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pagina 20:  amendement onderhoud wegen 

Welke reserve kan worden ingezet? Het betreft een incidentele uitgave voor 2 jaar, niet t.l.v. 

exploitatie. 

Antwoord: 

Hier hoort te staan: “… extra budget betreffende het onderhoud van onze wegen voor 2016 en de 
daaropvolgende jaren”.  

Het aannemen van het amendement van 20 juni jl. tot teruggaaf van een deel van het 

rekeningresultaat 2015 aan de inwoners heeft gevolgen  voor het door uw raad vastgestelde 

kwaliteitsniveau van de wegen 

 

Bert Tessel 

Programma Wonen en Ondernemen 

In de zomernotitie op blz. 22 bij de carport Buurtbus Ursem de volgende vragen: 

1. De dekking komt uit het leefbaarheidsfonds, wat zijn de criteria om te bepalen of de carport 

hiervoor in aanmerking komt. 

 

Antwoord  

 

Het beoogde doel van het fonds was om het financieel mogelijk te maken kleinschalige fysieke, 

buurtgerichte projecten te realiseren. 

Overigens is het leefbaarheidsfonds niet meer operationeel omdat onze partner hierin (corporatie De 

Woonschakel) door landelijke wetgeving hier niet meer in kan participeren. De keuze is om het 

resterend bedrag terug te storten in de algemene reserve of een deel voor de buurtbus te benutten. 

De oorspronkelijke criteria zoals bedoeld in de verordening leefbaarheidsfonds zijn hier dus niet van 

toepassing. 

 

2. Wat is het bedrag wat er nu in dit fonds nog zit? 

 

Antwoord: 

 

 In het fonds was nog een bedヴ;ｪ ┗;ﾐ オヵヱくヰΑヴ, - aanwezig. Na de onttrekking resteert er nog een 

HWSヴ;ｪ ┗;ﾐ オ ンΓくΒヲヴが - 
 

3. We hebben ook een fonds/pot met de naam bovenwijkse voorzieningen, wat zijn de criteria 

om daar een bedrag uit te halen en hoeveel zit hier nog in de pot. 

 

Antwoord 

 

Het fonds bovenwijkse voorzieningen is bedoeld voor de dekking van kosten die nodig zijn omdat een 

nieuwe woonwijk (of bedrijventerrein) wordt gerealiseerd, maar die niet binnen die wijk vallen of 

waarvan het niet mogelijk is de kosten geheel op de exploitatie van die wijk te laten drukken. Hierbij 

is te denken aan infrastructuur (wegen, fietspad), riolering, parkeren en dergelijke. In het fonds is per 

31-12-2015 een bedrag van オ ヱくンΑΓくΑヶヰ, - beschikbaar. 
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4. Worden de beide potten nog aangevuld en zo ja hoe? 

 

Antwoord 

 

Het leefbaarheidsfonds wordt niet meer gevuld. Het fonds bovenwijkse voorzieningen wordt gevoed 

vanuit de gemeentelijke grondexploitaties. 

 

 

 

 

5. Wat is de motivatie om te rechtvaardigen dat voor deze carport het leefbaarheidsfonds 

wordt aangesproken. 

Antwoord: 

 

De carport voor de buurtbus is een kleinschalige, fysieke, maatschappelijke voorziening die voorziet in 

verlenging van de levensduur van de bus en vermindering van het onderhoud. 

In aanvulling daarop zien wij de buurtbus bij uitstek als een belangrijk onderdeel van de leefbaarheid 

van onze dorpen. De bus maakt immers de kernen en voorzieningen beter bereikbaar. 

 

 

 

 

 


